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Številka:  900-10/2018 

Datum:  11. 6. 2021 

 

SKRAJŠAN ZAPIS 

16. redne seje Odbora za družbene dejavnosti, 

ki je bila v četrtek, 10. 6. 2021, ob 17.00 

v sejni sobi Občine Jesenice, Cesta železarjev 6, Jesenice 

 

PRISOTNI ČLANI ODBORA: Vlado MLINAREC, Marija BERGANT, Iztok PERGAREC, Marta SMODIŠ, 
Marija MULEJ in Elvira GARIBOVIĆ  
 
OPRAVIČENO ODSOTEN ČLAN: Miha REZAR 
 
OSTALI PRISOTNI: dr. Gregor HUDRIČ – direktor občinske uprave, Petra DEČMAN – vodja Oddelka za 
družbene dejavnosti in splošne zadeve, Anita BREGAR – pomočnica direktorice Centra za socialno 
delo Gorenjska, Enota Jesenice in Mojca LEVSTIK – Kabinet župana 
 
Predlogov za spremembo dnevnega reda ni bilo, zato je namestnik predsednika Odbora predlagal  
 
DNEVNI RED: 
1. Potrditev besedila skrajšanega zapisa s poročilom o sprejetih sklepih na 15. redni seji Odbora za 

družbene dejavnosti, ki je bila 13. 5. 2021 
2. Predlog Odloka o spremembi in dopolnitvi odloka o razglasitvi kulturnih in zgodovinskih 

spomenikov v občini Jesenice – DRUGA OBRAVNAVA 
3. Predlog Rebalansa proračuna občine Jesenice za leto 2021 – DRUGA OBRAVNAVA 
4. Analiza stanja s področja socialnega varstva v občini Jesenice za leto 2020 
5. Vprašanja in pobude 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

           ZA – 6 
 
Dnevni red je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  11::  

PPOOTTRRDDIITTEEVV  BBEESSEEDDIILLAA  SSKKRRAAJJŠŠAANNEEGGAA  ZZAAPPIISSAA  SS  PPOORROOČČIILLOOMM  OO  SSPPRREEJJEETTIIHH  SSKKLLEEPPIIHH  NNAA  1155..  RREEDDNNII  SSEEJJII  

OODDBBOORRAA  ZZAA  DDRRUUŽŽBBEENNEE  DDEEJJAAVVNNOOSSTTII,,  KKII  JJEE  BBIILLAA  1133..  55..  22002211  

 
Razprave in pripomb ni bilo, zato je namestnik predsednika Odbora v sprejem predlagal 
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SKLEP: 
Potrdi se skrajšan zapis 15. redne seje Odbora za družbene dejavnosti, ki je bila 13. 5. 2021. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

           ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  22::  

PPRREEDDLLOOGG  OODDLLOOKKAA  OO  SSPPRREEMMEEMMBBII  IINN  DDOOPPOOLLNNIITTVVII  OODDLLOOKKAA  OO  RRAAZZGGLLAASSIITTVVII  KKUULLTTUURRNNIIHH  IINN  

ZZGGOODDOOVVIINNSSKKIIHH  SSPPOOMMEENNIIKKOOVV  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ––  DDRRUUGGAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je namestnik predsednika Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog 
Odloka o spremembi in dopolnitvi Odloka o razglasitvi kulturnih in zgodovinskih spomenikov v 
občini Jesenice v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

           ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  33::  

PPRREEDDLLOOGG  RREEBBAALLAANNSSAA  PPRROORRAAČČUUNNAA  OOBBČČIINNEE  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002211  ––  DDRRUUGGAA  OOBBRRAAVVNNAAVVAA  

 
Uvodno obrazložitev je podala Petra Dečman. 
 
Razprave in vloženih amandmajev ni bilo, zato je namestnik predsednika Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da sprejme predlog 
Rebalansa Proračuna občine Jesenice za leto 2021 v drugi obravnavi. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

           ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
 
 

TTOOČČKKAA  44::  

AANNAALLIIZZAA  SSTTAANNJJAA  SS  PPOODDRROOČČJJAA  SSOOCCIIAALLNNEEGGAA  VVAARRSSTTVVAA  VV  OOBBČČIINNII  JJEESSEENNIICCEE  ZZAA  LLEETTOO  22002200  

 
Uvodno obrazložitev je podala Anita Bregar. 
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V razpravi so sodelovali: 
 
Marija Bergant: 
Že na prejšnji seji je spraševala o vzrokih za veliko povečanje socialnih transferjev iz naslova 
najemnin, saj se za te subvencije letos namenja iz proračuna več kot 300.000 evrov. 
V uvodu je bilo povedano, da se priseljenke nočejo vključevati v programe za njihov integracijo v naše 
okolje. Sama pozna dve družini, ki sta se sedaj preselili v Avstrijo in sta se brez težav vključili v njihovo 
okolje, pri nas pa se tujci v našo družbo ne želijo vključevati. 
 
Anita Bregar: 
Moški iz priseljenih družin običajno delajo po cele dneve in na ta način preživljajo družine. Poleg tega 
ti tujci prejemajo tudi otroški dodatek, tako da jih zelo malo prejema druge socialne transferje, 
denarne pomoči, ipd. Veliko teh ljudi se namerava v prihodnosti tudi odseliti, zato niti niso prijavljeni 
na zavodu za zaposlovanje. Ti ljudje imajo tudi drugačne vrednote, zato jih je zelo težko motivirati, da 
se vključijo v našo družbo. 
 
Vlado Mlinarec: 
Čudi ga, da se vse podreja tujcem, saj so njim priznane vse pravice, za katere se morajo domači 
prebivalci precej boriti. 
Včasih so bili otroci, katerih starši so bili brezposelni, v vrtcu lahko v varstvu samo do kosila. Sedaj je 
ravno obratno, saj so najdlje v vrtcu ravno otroci iz teh družin, ki se nočejo vključevati v naše okolje. 
Ta problematika je bila izpostavljena tudi na zadnji seji Sveta vrtca, saj povzroča precej 
nezadovoljstva med starši, ni pa nekega vzvoda, da bi se te ljudi lahko prisililo k integraciji. 
Sprašuje se, kako si ljudje lahko privoščijo tako draga stanovanja, da potem ne zmorejo plačevati 
najemnine in jo mora plačevati Občina. Zanima ga, ali Center za socialno delo nima nekega vzvoda pri 
tem, da posamezniki vzamejo v najem manjše stanovanje, za katerega bodo lahko sami plačevali 
najemnino. 
Priseljenci se v tujini v enem letu naučijo jezika in se prilagodijo tujemu okolju, pri nas pa jim je z 
zakonom vse dovoljeno in zato velikokrat pride do izkoriščanja tega sistema. 
 
Anita Bregar: 
Center za socialno delo glede najema stanovanj nima nekega vzvoda, ker stanovanj niti ni veliko na 
izbiro in so ljudje prisiljeni najeti tisto stanovanje, ki je sploh na trgu. Na tem področju bi bilo 
potrebno sprejeti sistemske spremembe na nivoju države, na kar so sami tudi večkrat že opozorili. 
Center ima vpogled nad premoženjskim stanjem posameznikov v Sloveniji, nima pa vpogleda v druge 
države in mora upoštevati stanje, kot je navedeno na izjavah posameznikov. 
Za otroke iz teh družin je velikokrat bolje, da čim več časa preživijo v vrtcu, da niso doma izpostavljeni 
neustrezni vzgoji. 
Zadeve se ne morejo kar posploševati, saj se nekateri priseljenci želijo tudi integrirati v naše okolje. 
Vedno pa bodo obstajale tudi določene kategorije ljudi, ki bodo izrabljale možnosti sistema, saj ni 
nekih vzvodov, da bi se to lahko preprečilo. 
 
Marija Mulej: 
Strinja se, da je potrebno to problematiko rešiti sistemsko. Na Jesenicah je največji delež tujcev v 
državi, kar pomeni tudi bistveno višje stroške za oskrbo, za socialne transferje, itd. Država bi morala 
občinam, ki imajo večji delež tujcev, odrediti tudi bistveno več sredstev. 
Precejšen delež teh tujcev ima za cilj, da bodo tukaj samo začasno, potem pa bodo šli v druge države, 
zato med njimi tudi ni interesa, da bi se prilagajali našemu okolju. Še vedno pa je prav, da se poskrbi, 
da se bodo čimprej integrirali in vključili v to družbo, ker bo to na vseh področjih pomenilo manjše 
probleme. 
 
Iztok Pergarec: 
Situacije se ne more kar posploševati, ker vsi primeri niso isti. Če se za te ljudi ne bo poskrbelo, bo to 
pomenilo samo še večje težave. 
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Anita Bregar: 
Potrebne so sistemske rešitve, kajti do določene mere se lahko sprejema ranljive skupine ljudi, nekje 
pa mora biti kljub vsemu meja. 
 
Elvira Garibović: 
Sama je zaposlena v Kranju, v okolju kjer je ravno tako veliko tujk. Dve leti nazaj se je ženske pridobilo 
k sodelovanju na način, da se jih je povabilo skupaj z otroki. 
Na Centru za socialno delo so zaposleni socialni delavci, ki so usposobljeni za delo z ljudmi, pa se 
morajo ukvarjati predvsem z urejanjem dokumentacije. Zanima jo, ali obstaja možnost, da bi za 
pisarniško delo zaposlili dodaten kader in bi se socialni delavci na ta način dejansko lahko posvetili 
ljudem. 
 
Anita Bregar: 
Problem je pridobiti sredstva za zaposlitev dodatnega kadra. 
 
Marija Bergant: 
Center za socialno delo na Jesenicah zelo dobro deluje. 
 
Petra Dečman: 
Poleg tega, da je na tem področju res zelo veliko zakonsko predpisanih nalog, pa Center za socialno 
delo izvaja tudi vrsto dodatnih nalog in dodatnih projektov, ki so prilagojeni našemu okolju. 
 
Anita Bregar: 
Že v letu 2019 je bil dan predlog za projekt, ki bi vključeval razdeljevanje viškov hrane. Konec leta 
2020 se je sklenilo sodelovanje s Slovensko filantropijo, tako da se od 1. januarja 2021 na Jesenicah 
že izvaja projekt razdeljevanja viška hrane, v katerega je trenutno vključen en trgovec, potekajo pa 
dogovori še z dvema. Center skrbi za nabor uporabnikov, prostovoljci pa hrano razvažajo tem ljudem. 
Z osnovnimi šolami je tudi dogovorjeno, da zagotavljajo topel obrok za ljudi, ki jih k njim napoti 
Center. Poleg naštetega pa Center sodeluje tudi z občani, ki so potem botri posameznim otrokom, 
donirajo bone za hrano, ipd. 
16. junija bo v okviru Centra za socialno delo Jesenice začela delovati tudi skupina žalujočih, saj se je 
ugotovilo, da je veliko svojcev po izgubi svojih bližnjih, v zelo veliki stiski. 
 
Vlado Mlinarec: 
Zanima ga, ali je višina subvencije najemnine omejena. 
 
Anita Bregar: 
Subvencija je omejena, na njeno višino pa vpliva več kriterijev, med drugimi višina najemnine, 
velikost stanovanja, število družinskih članov, itd. 
 
Po razpravi je namestnik predsednika Odbora predlagal v sprejem 
 
SKLEP: 
Odbor za družbene dejavnosti predlaga Občinskemu svetu Občine Jesenice, da se seznani s 
poročilom Analiza stanja s področja socialnega varstva v občini Jesenice za leto 2020. 
 
GLASOVANJE: PRISOTNIH - 6 

           ZA – 6 
 
Sklep je bil sprejet. 
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TTOOČČKKAA  55::  

VVPPRRAAŠŠAANNJJAA  IINN  PPOOBBUUDDEE  

 
5.1 Marija Mulej: 
V analizo stanja s področja socialnega varstva so vključena tudi poročila vrtca in šol. V teh poročilih je 
uporabljeno zelo veliko kratic, ki pa vsem niso poznane, zato se ji zdi prav, da se teh kratic v poročilih 
ne uporablja. Za poročila, ki jih pripravljajo šole, pa bi morali imeti nek enoten obrazec, da bi bili tudi 
podatki potem prikazani bolj enotno, saj se sedaj te podatke težko primerja med seboj. 
 
Anita Bregar: 
Pri pripravi naslednjega poročila se šolam lahko posredujejo neka navodila, katere podatke naj 
vključijo v svoja poročila. 
 
 
5.2 Iztok Pergarec: 
Sanirala naj bi se telovadnica v OŠ Poldeta Stražišarja, v kateri je tudi plezalna stena, ki jo uporablja 
zelo veliko ljudi. Občani sprašujejo, ali držijo informacije, da v projekt za obnovo telovadnice plezalna 
stena ni vključena. 
 
Petra Dečman: 
Danes zjutraj je bil sestanek z ravnateljico šole in predstavniki športno plezalnega odseka pri 
Planinskem društvu. Ko se je v začetku leta to investicijo prijavilo na razpis za pridobitev sredstev 
sofinanciranja, je morala projektantka v dokumentacijo zajeti vse predpisane normative za 
telovadnice. Po pridobitvi vseh podatkov je bilo dogovorjeno, da bo plezalna stena v tej telovadnici 
ostala, bo pa lahko zgrajena predvidoma do višine 7 metrov. 
 
 
5.3 Elvira Garibović: 
Zanima jo, ali bo v novi telovadnici na OŠ Poldeta Stražišarja postavljena tudi tribuna, saj je le-ta 
pogoj za organizacijo nekaterih tekmovanj. 
 
Petra Dečman: 
V poletnih mesecih se predvideva pridobitev gradbenega dovoljenja, oprema pa bo potem v 
jesenskih mesecih opredeljena v PZI. Je pa ta telovadnica precej majhna in bo tudi po obnovi ostala v 
istih gabaritih. 
 
 
Drugih vprašanj in pobud ni bilo, zato je namestnik predsednika Odbora sejo zaključil ob 18.08 uri. 
 
 
Pripravila: 

Mojca Levstik 

 

Vlado Mlinarec 
NAMESTNIK PREDSEDNIKA ODBORA ZA  

DRUŽBENE DEJAVNOSTI 
 


